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Jelen vannak: Bratu László polgármester, Szeles András és dr. Vidákovics Béla alpolgármesterek,  
dr. Basista Erika, Bolobás Péter,  Bratu Ferenc, Karsai Attila, Kléri Bertalan, Kovács István, 
Molnárné Juhász Éva,  Sohajda István, Takács László, Timár László helyi képviselõk. 
 
Igazoltan távol maradt: Dobozi Gábor helyi képviselı. 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak: dr. Halász Ferenc jegyzı, dr.Szántó Marianna aljegyzı, 
Ferencsák Sándorné Pénzügyi Irodavezetı, Zsiga Józsefné Igazgatási Irodavezetı, Szarka Zsolt 
Mőszaki Irodavezetı, Veres Marianna belsı ellenır,  Urbánné Kléri Szilvia humánágazati referens,  
Vajkóné Zsíros Emese, Pásztor András, Rivnyák Istvánné intézményvezetık, Bartek József a 
Városgazda Kht. ügyvezetıje, Kovács Sándor Tőzoltóparancsnok, Juhász Zsolt az Encsi Többcélú 
Kistérségi Társulás munkaszervezetének vezetıje, Beke Gusztáv  Pro Urbe kitüntetett, Béres László 
az ATÖSZ ügyvezetıje, Garami Antal CKÖ elnök, Sándor Róbert a Mőszaki Iroda munkatársa, 
Ferenczy Tibor bizottsági tagjelölt. 
 
Bratu László polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a 14 képviselı-testületi 
tagból 13 jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
 
A jegyzıkönyv hitelesítésére felkéri és Szeles András és Sohajda István képviselıket, majd 
tájékoztatja a Képviselı-testületet az ülés tervezett napirendjérıl. 
 
A Képviselı-testület az ülés napirendjét egyhangúlag az alábbiak szerint fogadja el: 
 
Ülési napirend tárgya: 
 
1.) Tájékoztató a két testületi ülés közötti fontosabb eseményekrıl, megbeszélésekrıl 
 Elıadó: Bratu László polgármester 
 
2.) Encs város környezetvédelmi helyzetének értékelése, jelentés a 2007. évi feladatok 

végrehajtásáról, a 2008. évi feladatok meghatározása 
 Elıadó: Bratu László polgármester 
 
3.) Indítványok, bejelentések 
 
 
Bratu László polgármester javasolja, hogy az indítványi rész 1. pontja a napirendek elıtt kerüljön 
megtárgyalásra. 
 
A képviselı-testület az indítványt elfogadja. 
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3.1.  Horváth Tamás bizottsági tagságról lemondása, Ferenczy Tibor bizottsági taggá 
választása 
 

Bratu László polgármester ismerteti a képviselıkkel, hogy Horváth Tamás úr a Városfejlesztési 
Bizottság nem képviselı tagja egyéb irányú elfoglaltságai miatt le kíván mondani bizottsági 
tagságáról. 
Ezt követıen tájékoztatja a jelenlévıket arról, hogy a bizottság elnöke és a területért felelıs 
alpolgármester megtette javaslatát Ferenczy Tibor úr személyében a megüresedett bizottsági hely 
betöltésére. Elmondja, hogy a jelölt a jelölést elfogadta és a nyilvános ülésen való tárgyaláshoz 
hozzájárult. 
Kéri a képviselı-testület döntését. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntéseket hozza: 
 

Szám:   1/2008.(I.21.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  Horváth Tamás bizottsági tagságról lemondása 

 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta az 
elıterjesztést és Horváth Tamás úr a Városfejlesztési Bizottság nem képviselı 
tagjának bizottsági tagságról való lemondását elfogadja. 

 
 Felelıs: polgármester 
 Határid ı: azonnal 
 

Szám:   2/2008.(I.21.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  Ferenczy Tibor bizottsági taggá választása 

 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta az 
elıterjesztést és a  Városfejlesztési Bizottság elnökének és a területért felelıs 
alpolgármesternek a  javaslata alapján Ferenczy Tibor urat a Városfejlesztési 
Bizottság nem képviselı tagjává választja.  

 
 Felelıs: polgármester 
 Határid ı: azonnal 

 
Bratu László polgármester felkéri Ferenczy Tibor urat, hogy a tevékenysége megkezdéséhez 
szükséges esküt tegye le.  
 
Ferenczy Tibor a képviselı-testület elıtt leteszi az esküt. 
 
Az ünnepélyes eskü letételét követıen a képviselı-testület rátér a meghívó szerinti napirendek 
tárgyalására. 
 

ÜLÉSI 
 NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 

 
 Napirend tárgya:        Elıadó 
 
1.) Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekrıl,   Bratu László  
  megbeszélésekrıl        polgármester 
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Bratu László polgármester az írásos anyag kiegészítéseként az alábbiakat adja elı: a B-A-Z Megyei 
Önkormányzat és a szakképzı iskolákat fenntartó települések TISZK-et hoztak létre az egységes 
fejlesztés érdekében, melyre pályázatokat kívánnak benyújtani. A megállapodás ünnepélyes 
aláírására a miskolci Városháza Szász-termében került sor, ahol Szeles András alpolgármester úr vett 
részt az önkormányzat nevében meghatalmazással.  
Kéri a képviselıket tegyék meg észrevételeiket, javaslataikat. 
 
Bolobás Péter képviselı gratulál Lırincz Csabánénak az elnyert kitüntetéshez. 
 
A képviselı-testület a tájékoztatót további kérdés, észrevétel hiányában egyhangúlag tudomásul 
veszi. 
 
 Napirend tárgya:        Elıadó 
 
2.) Encs Város környezetvédelmi helyzetének értékelése, a 2007.  Bratu László  
  évi feladatok végrehajtása, a 2008. évi feladatok meghatározása  polgármester 
 
Bratu László polgármester megkérdezi az anyag készítıjét Sándor Róbert urat, hogy kívánja-e 
szóban kiegészíteni az írásos elıterjesztést? 
 
Sándor Róbert a Mőszaki Iroda munkatársa nem kíván élni a kiegészítés lehetıségével. 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét ismertesse a bizottsági véleményt. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke kijelenti, hogy az elkészített írásos 
anyag szakmailag igényesen összeállított, a bizottság a kitőzött célokkal egyetért. Kiemelten 
fontosnak ítélte a bizottság az önkormányzati tulajdonú erdıterület erdı-felügyelıség által 
meghatározott módon történı kezelését, a parlagfő mentes ház akcióhoz történı csatlakozást, a 
veszélyessé vált fák kivágását a Kossuth utcában, az abaújdevecseri patakmeder tisztítását, az 
illegális hulladéklerakók felszámolását és szigorú büntetését, a szelektív hulladékgyőjtés tovább 
bıvítését, a lakosság környezetbarát szemléletformálásának erısítését, az oktatási intézményekkel 
való ilyen célú együttmőködést, és végül de nem utolsó sorban a zöldfelületek védelmét, fejlesztését 
és újabbak kialakítását, a „Virágos Encsért” mozgalom folytatását, a fedett belterületi buszvárók 
kialakítását.  
A 2008. évi feladatok közül kiemelkedik a hulladéklerakó rekultivációja, új lerakó létesítésének 
igénye, a környezetvédelemre nevelés folytatása a megelızés érdekében, a szelektív győjtés 
propagálása, a Kossuth úti és Csoma kastély veszélyes fái kivágásának folytatása, a lakossági 
zöldhulladék elhelyezésének megoldása és a falopások megakadályozása. 
A bizottság elfogadásra javasolja a jelentést és a feladattervet egyaránt és megköszöni a civil 
szervezetek és a lakosság munkáját, melyet a város környezetvédelmi helyzetének javítása érdekében 
fejtettek ki. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke javasolja, hogy a 
Csoma parkban a veszélyre figyelmeztetı táblák kerüljenek felállításra, mert minden viharban 1-2 fa 
kidıl. A kert ugyan le van zárva, de a tragédiák elkerülése érdekében a figyelmeztetés is szükségessé 
vált. Emellett  a kivágott fák pótlását is folytatni szükséges. 
 
Sohajda István képviselı annyit tenne még hozzá, hogy véleménye szerint a fa kivágásokkal 
vigyázni kell. A városnak építészeti értéke nincs, az egyetlen ami vonzó benne a sok fa és zöldterület. 
Sajnos a fıút átépítése során is eltőntek a fák. Az önkormányzat tulajdonában lévı erdıterületbıl 
letermelték már a terményforgalmi melletti részt, majd a középsı részt és a jövı évi terv szerint a 
mezıgép és a körforgalmi park közötti területre kerül sor. Sajnos az azonban nem látható, hogy a 
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kivágott részen új telepítésre került volna sor. Javasolja a nagyobb oda figyelést arra, hogy csak a 
vágásérett fák kerüljenek letermelésre. 
Emellett szeretné megemlíteni, hogy a véderıben is gyakran látni hulladékkupacokat. Javasolja, hogy 
a lakosság körében széles körben ismertetni kell, hogy a hulladéklerakó-telepre minden állampolgár 
ingyenesen viheti be a hulladékot 
 
Bratu László polgármester kijelenti, hogy külön kell választani az abaújdevecseri és a Kossuth utcai 
fák kérdését a véderdıvel kapcsolatosaktól, mert ezekre azért van szüksége, mert életveszélyes 
állapotban vannak és kidılés esetén az anyagi felelısség az önkormányzatot terheli. Ezen fák 
állapotát szakértı mérte fel, valamennyi meg lett fúrva és az állapotukon nem lehet változtatni. 
Tavaly 6 fa kivágására került így sor és az idén is hasonló számban várható. 
A véderdı az erdı-felügyelıség engedélyével és elıírásai szerint kerül kezelésre. A II. ütemben már 
nem került sor tarvágásra csak a nyárfák kerültek kitermelésre és sok csemete és egyéb fafaj marad 
benne. Azonban ha a felügyelet tarvágást ír elı, nem lehet fát hagyni benne, mert helyettük kevésbé 
allergén fák ültetése indokolt. 
 
Szeles András alpolgármester elmondja, hogy a Kossuth utca és a Csoma kastély kert esetében az ott 
lakók érdekeit kell elsısorban szem elıtt tartani. A Fı utca átépítésével kapcsolatos problémát pedig 
az átkelési szakasz terveinek jóváhagyásakor kellett, lehetett  volna jelezi. 
 
Vajkóné Zsíros Emese intézményvezetı tájékoztatja a jelenlévıket, hogy az Óvodában már 1998 
óta van környezetvédelemre nevelés és két éve óvodás gyermekekkel demonstrálnak a dolgozók a 
parlagfő mentes Encsért. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy az önkormányzat igyekszik minden évben sok fát 
elültetni. Ha csak azok 50%-a megmaradna már akkor is boldog lenne a város vezetése. Sajnos a 
vandálok gyakran törik derékba akár a 3-4 éves fákat is, ahogyan azt a Szt. József templom mellett is 
tették. A város polgárainak felelıtlensége vezet a jelenlegi helyzethez. 
További kérdés, észrevétel, kiegészítés hiányában szavazásra bocsátja az elıterjesztést. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 
 

Szám:  3/2008. (I.21.) Kt. számú határozat 
Tárgy: Encs város környezetvédelmi helyzetének értékelése, jelentés 

a 2007. évi feladatok végrehajtásáról, a 2008. évi feladatok 
meghatározása 

 
A Képviselı-testület az Encs város környezetvédelmi helyzetének értékelése 
tárgyában tett elıterjesztést a 2007. évi feladatok végrehajtásáról szóló jelentést és a 
2008. évi feladatok meghatározását megtárgyalta és azt az elhangzott módosításokkal 
tudomásul veszi, elfogadja. 

 
Határid ı: 2008. január 31.,  illetve folyamatos 
Felelıs: polgármester 

 
  

Napirend tárgya:  
        
3.) Indítványok, bejelentések        
        
3.1 Napirend elıtt tárgyalva. 
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3.2 A Petıfi Sándor Általános és Mővészeti Alapiskola igazgatói beosztás ellátására 
pályázati felhívás 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság álláspontját. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke javasolja az elıterjesztés 
támogatását. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 
 

Szám : 4/2008 ( I.21.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Petıfi Sándor Magyar – Angol Két Tanítási nyelvő Általános Iskola 

és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény igazgatói  beosztás 
ellátására  pályázati felhívás  

 
A Képviselı-testület A közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. 
törvény 23.§- a szerint az alábbi pályázatot teszi közé: 
 
A pályázatot meghirdetı szerv: 
 Encs Város Képviselı-testülete 
A meghirdetett munkahely: 

A Petıfi Sándor Magyar -Angol Két Tanítási Nyelvő Általános Iskola és 
Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény igazgatói állása 

Képesítés és egyéb feltételek 
-szakirányú fıiskolai végzettség  
-legalább 5 év szakmai gyakorlat 
-elıny: vezetıi gyakorlat, pedagógus szakvizsga megléte 

Juttatások (illetmény, pótlék, egyéb) 
 -bér Kjt. szerint 
 -pótlék Kjt. szerint  
A vezetıi megbízás kezdete:  2008. augusztus 1. 
   idıtartama: 5-10 év 
Pályázat címzése:    

- Encs Város Önkormányzata, 
Encs, 
Petıfi út 75. 
3860 

A pályázathoz csatolni kell: 
 - szakmai program 
 - három hónapnál nem régebbi erkölcsi biz.; 
 - részletes szakmai önéletrajz;      - 
képesítést bizonyító okiratok. 
A pályázat benyújtásának határideje: 
 -a megjelenéstıl számított 30 nap. 
Elbírálás módja és határideje: 

Kt. döntés a jogszabály szerint,  
 

Megbízza a Képviselı-testületet a Polgármesteri Hivatal jegyzıjét, hogy a pályázati felhívás 
közzétételérıl, valamint a pályáztatással kapcsolatos 11/1994. (VI.8.)  MKM rendeletben 
foglalt feladatok ellátásáról gondoskodjon. 
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  Felelõs:  jegyzı 

 Határidõ:  2008. február 29. illetve 2008. június 30. 
 

 
3.3 Folyószámla-hitelszerzıdés meghosszabbítása 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság álláspontját. 
 
Timár László képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy mindenki magán érzi a 
kényszerhelyzetet. A komoly likviditási gondok miatt javasolja a bizottság, hogy egy évre kerüljön a 
hitelszerzıdés meghosszabbításra. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke egyetért a meghosszabbítás 
szükségességével, de javasolja, hogy a meghosszabbításra 2009. január 31-ig kerüljön sor, hogy az év 
végi gazdálkodási gondok megelızésre kerüljenek. 
 
Bratu László polgármester további kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja a módosított 
elıterjesztést. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 
 

Szám:  5/2008. (I.21.) Kt. számú határozat 
Tárgy: Folyószámla hitelszerzıdés meghosszabbítása 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete hozzájárul az önkormányzat és a 
Kereskedelmi Hitelbank Zrt. közötti – eredetben 2004. december 27-tıl 
folyamatosan fennálló – folyószámla hitelszerzıdés 57 millió Ft-os keret 
rendelkezésre tartásával 2009. január 31. napjáig történı meghosszabbításához. 
A testület felhatalmazza a polgármestert a hitelszerzıdés aláírására. 
 
Határid ı: 2008. január 31.,  illetve folyamatos 
Felelıs: polgármester 

 
 
3.4 Bratu László polgármester illetményének megállapítása, dr. Vidákovics Béla és Szeles 

András alpolgármesterek tiszteletdíjának megállapítása 
3.5 A települési képviselık tiszteletdíjáról, költségtérítésérıl és egyéb juttatásokról szóló 

14/1998. (XII.15.) Kt. sz. rendelet módosítása  
 
Bratu László polgármester bejelenti érintettségét és az ülésvezetés jogát a polgármesteri illetmény 
megállapítása vonatkozásában átadja dr. Vidákovics Béla alpolgármester részére. 
 
dr. Vidákovics Béla alpolgármester felkéri a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnökét 
ismertesse az elıterjesztést. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a módosítás 
indoka az illetményalap január 1-jei emelkedése. Elfogadásra javasolja az elıterjesztést. 
 
dr. Vidákovics Béla alpolgármester javasolja a polgármester úr kizárását a szavazásból. 
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Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 
 

Szám:  6/2008. (I.21.) Kt. számú határozat 
Tárgy: Bratu László polgármester döntéshozatalból  kizárása 
 

A képviselı-testület Bratu László polgármestert érintettségére tekintettel a 
döntéshozatalból kizárja. 

 
Felelıs:  polgármester 
Határid ı:  azonnal 

 
 
Timár László képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke javasolja, hogy a polgármester esetében 
kerüljön sor a bérfejlesztésre, de a további díjak emelésével a bizottság nem ért egyet. Javasolják a 
2007. évi szint tartását, ami 1 millió forint megtakarítást jelet az önkormányzatnak. 
 
Szeles András alpolgármester javasolja a három kérést együtt tárgyalni. A különbségtételt zavarónak 
tartja. A szakbizottság javaslatából kiindulva úgy véli, hogy valamennyi megválasztott képviselı 
ugyanazon testület tagja, közös az ıket érı teher és közös a felelısségük is. Nem kellene különbséget 
tenni! 
Sajnos való igaz, hogy nehéz helyzetbe hozza az önkormányzatot minden alkalommal az 
illetményalap változása, amely azonban nem a képviselıktıl függ. Az lenne a legjobb, ha nem a 
képviselık állapítanák meg a saját díjazásukat, hanem pl. az elızı testület. A város gazdasági helyzet 
még soha nem volt ilyen nehéz mint most. Javasolja, hogy a tiszteletdíjak és a polgármester 
illetménye a ciklus végéig nem emelkedjen. 
 
dr. Halász Ferenc jegyzı felhívja a képviselık figyelmét, hogy ezt nem lehet így kijelenteni, mert a 
díjak, illetmények megállapítása a jogszabályban elıírt illetményalap és szorzók függvénye és 
kötelezı tartani a minimálisan megadandó összeget. 
 
dr. Szántó Marianna aljegyzı elmondja, hogy az 1994. évi LXIV. törvény 3.§ (2) bekezdése 
értelmében a körzetközponti feladatot ellátó település polgármesterének illetménye megállapításakor 
12,5-13,5 közötti szorzószám alkalmazandó az illetményalappal. A január 1-jén hatályos 
illetményalap 38650 Ft, amely a 12,5-es szorzó alkalmazása esetén sem teszi lehetıvé a 2007. évi 
illetmény szinten tartását, mert a minimálisan megadandó bér összegszerően 483.125.- Ft/hó. A 
polgármester 2007. évi illetménye a 13-as szorzó és a 36800.-Ft-os illetményalap szorzata volt, ami 
478.400.- Ft. Kéri a döntés meghozatalánál mindezek figyelembe vételét. 
 
dr. Vidákovics Béla alpolgármester rövid szünetet rendel el az álláspontok közelítése érdekében. 
 
Szünet után dr. Vidákovics Béla alpolgármester ismerteti az alábbi javaslatot: 

- a polgármester illetménye a 12,5-es szorzó és az illetményalap szorzataként 483.125.- Ft-ban 
kerüljön megállapításra. 
- a képviselık és az alpolgármesterek tiszteletdíja a februári képviselı-testületi ülésre kerüljön 
kidolgozásra és elıterjesztésre a lehetıségekhez mérten tartva az elızı évi szintet 
-  a képviselık és az alpolgármesterek tiszteletdíja amennyiben ez lehetséges a ciklus során 
már ne emelkedjen, a módosítások a szinten tartásra törekedjenek a jogszabályi keretek között 

 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 
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Szám:  7/2008. (I.21.) Kt. számú határozat 
Tárgy: Bratu László polgármester illetményének megállapítása 
 

A Képviselı-testület az 1994. évi LXIV. törvény 3.§ (2) bekezdésében biztosított 
jogkörében eljárva Bratu László polgármester illetményét 2008. január 01-jei hatállyal 
483.125.-Ft-ban, azaz négyszáznyolcvanháromezer-egyszázhuszonöt forintban 
állapítja meg. 

 
Határid ı: 2008. január 31.,  illetve folyamatos 
Felelıs: polgármester 

 
 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag úgy 
határozott, hogy az alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása és a települési  képviselık 
tiszteletdíjáról, költségtérítésérıl és egyéb juttatásokról szóló 14/1998. (XII.15.) Kt. sz. rendelet 
módosítása tárgyában az elıterjesztés átdolgozását követıen a februári ülésén kíván döntést hozni. 
 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és 8 igen szavazat, 
2 nem szavazat, 3 tartózkodás mellett az alábbi  határozatot hozza: 
 

Szám:  8/2008. (I.21.) Kt. számú határozat 
Tárgy: A képviselık és az alpolgármesterek tiszteletdíjának ciklus 

során történı módosítása 
 

A Képviselı-testület az alpolgármesterek és a képviselık tiszteletdíja vonatkozásában 
úgy határozott, hogy azt a februári ülésre elıterjesztett módosítást követıen a ciklus 
során a jogszabályi keretek között maradva a lehetıségekhez mérten nem kívánja 
emelni, a módosításoknak a szinten tartást kell biztosítaniuk a jogszabályi keretek 
betartása mellett. 

 
Határid ı: 2008. februári Kt. ülés.,  illetve folyamatos 
Felelıs: polgármester 
 

 
3.6 Címzetes fıjegyzıi cím adományozása 
 
Bratu László polgármester ismerteti a jelenlévıkkel az elıterjesztést és annak indokait. Elfogadásra 
javasolja.  
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke támogatja a 
kezdeményezést. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke az iránt érdeklıdik, 
hogy ez jelent-e terhet a város részére? 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy nem, a címmel járó juttatást a központi költségvetés 
biztosítja. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 
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Szám:   9/2008.(I.21.) Kt. sz. határozat 
  Tárgy:  Címzetes fıjegyzıi cím adományozásának kezdeményezése 

 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a Ktv. 30/B.§-ában 
fennálló feltételek alapján kezdeményezi, hogy dr. Halász Ferenc Encs város 
jegyzıje részére a címzetes fıjegyzıi cím adományozására sor kerüljön. 
dr. Halász Ferenc VB. titkárként tevékenykedett 1977. május 1. napjától, 
majd a rendszerváltást követıen körjegyzıként folytatta tevékenységét 1990. 
december 20. napjától. 2000. április 1-tıl Encs város jegyzıje, körzetközponti 
feladatokat lát el. 
Utolsó minısítésére 2003. szeptember 12-én került sor, amely során kiválóan 
alkalmas minısítést kapott. 

 
 Felelıs: polgármester 
 Határid ı: 2008. január 31. 

 
 
3.7 EVSC elıfinanszírozási kérelme 
3.9 Abaújdevecseri Sportegyesület elıfinanszírozási kérelme 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság álláspontját. 
 
Timár László képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke támogatja a kérelmek teljesítését a 
mőködképesség megırzése érdekében. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy az eddig 
folytatott gyakorlat ez volt, de benne csak most tudatosodott, hogy ez a támogatás a civil szervezetek 
támogatására szánt keretbıl történik. Javasolja átgondolni, hogy a 2008. évi költségvetésben lesz-e 
lehetıség ennek nyújtására és ha igen milyen összegben. Kéri más megoldás keresését a 
mőködıképesség megırzéséhez. Ha már igent mond a testület az elıfinanszírozásra azzal azt is 
kijelenti mintegy utaló magatartással, hogy lesz támogatás az év során is hasonlóan a korábbi 
évekhez. 
 
dr. Vidákovics Béla alpolgármester Kéri a sport támogatását és az egyéb civil szervezetek 
támogatását külön választani. Sportcélú támogatást ugyanis kap az önkormányzat. Alapellátási 
feladata, melynek ellátásáról gondoskodni kell. 
 
Szeles András alpolgármester kijelenti, hogy nem kívánja a sport jelentıségét kisebbíteni és kéri 
Urbánné Kléri Szilvia szakreferens asszonyt, hogy ismertesse a sport normatíva felhasználásával 
kapcsolatos helyzetet. Egyebekben javasolja a támogatásban részesítendı civil szervezetek számának 
áttekintését a közeli csıdhelyzetre tekintettel. Véleménye szerint a döntéssel meg kellene várni a 
költségvetés elıkészítését és akkor dönteni a számok ismeretében. 
 
Urbánné Kléri Szilvia humánágazati referens elmondja, hogy valóban van bizonyos normatív 
támogatás, melyet az önkormányzat sport célra kap. Ezt a város a Sportközpont támogatására 
fordítja. A szakosztályok mindig a civil szervezetek támogatásból és saját tagdíjaikból gazdálkodtak, 
hiszen a sportegyesületek nem államilag finanszírozott mőködésőek. 
 
Bratu László polgármester elismeri, hogy mindenkinek igaza van. De két hét múlva nevezési díjat 
kell fizetni és ennek a támogatásnak a hiányában a szakosztályok jelentıs részénél be kell zárni az 
ajtót. Nincs más jelentıs támogatás. 
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Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke kéri a pénzügyi 
normatíva összegének ismertetését. 
 
Ferencsák Sándorné Pénzügyi Irodavezetı elmondja, hogy 1430 Ft/fı a támogatás összege, melyet 
településüzemeltetési, igazgatási és sport feladatokra kell fordítani. 
 
Timár László képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke egyetért azzal, hogy a koncepció 
megfogalmazásakor elhangzott az,  hogy a civil szervezetek támogatásait felül kell vizsgálni, de a 
sport más kategória. Az esetleges más támogatási formáját meg kell találni, de az önkormányzati 
elıfinanszírozás nélkül nem tud indulni a bajnokságban. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke arra kérdez rá, hogy az 
EVSC csak önkormányzati támogatásból tartja fenn magát? Ha az önkormányzat nem tud a 
továbbiakban támogatást nyújtani megszőnik a sportélet a városban? 
Egyébiránt azt is tudni szeretné, hogy a támogatott civil szervezetek eleget tettek-e elszámolási 
kötelezettségüknek? 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy sajnos nem mindenki. Hét szervezethez ment felszólító 
levél a 48 támogatottból. 
 
Szeles András alpolgármester kijelenti, hogy egy is sok, ha nem számolt el. Ezeket az elmaradásokat 
figyelembe kell venni az újabb támogatások odaítélésekor. 
Az önkormányzati intézményeknél sérülés nélkül nem tudjuk az évet véghez vinni. A sport hasonló 
módon finanszírozódik az év során, de az intézmények érdekei csorbulhatnak? 
Szeretné tudni, hogy van-e megtakarítás a Sporttársulásnál vagy a Sportközpontnál? 
 
Pásztor András intézményvezetı elmondja, hogy a Sporttársulás pénzügyi helyzetérıl nincs 
tudomása, de kb. 500 ezer forint kintlévısége van. A Sportközpontnál kb. 1,5 millió forint 
megtakarítás van. 
 
Szeles András alpolgármester az iránt érdeklıdik, hogy volt-e jutalmazás az intézményben, illetve 
sor került-e híradástechnikai eszközbeszerzésre? 
 
Pásztor András intézményvezetı kijelenti, hogy ilyenre nem került sor. 
 
Szeles András alpolgármester javasolja, hogy a sport támogatása ne maradjon a civil szervezetek 
juttatási körében. 
 
Bratu Ferenc képviselı elmondja, hogy az Abaújdevecseri Polgárır Egyesület papíron kapott 
100.000.-FT-ot, amit még fel sem vett. Hogyan számoljon akkor el vele? 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy természetesen csak az kapott felszólítást az elszámolásra, 
aki már igénybe vette a támogatást. Javasolja a két sportegyesület támogatását. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és 10 igen, 2 nem 
szavazat  és 1 tartózkodás mellett az alábbi döntést hozza: 
 

Szám:  10/2008. (I.21.) Kt..sz határozat 
Tárgy:   Az EVSC és az Abaújdevecseri Sportegyesület elıfinanszírozási kérelme 

  
A képviselı-testület a kérelmekben foglaltaknak megfelelıen a 2007. évi támogatás alapján 
az EVSC, valamint az Abaújdevecseri Sportegyesület részére elıfinanszírozást engedélyez 
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azzal, hogy annak összege a 2008. évi támogatás összegébıl utóbb levonásra kerül. 
 

Felelıs:   polgármester 
Határid ı:  2008. március 31. 

 
 
3.8 Encs Város közoktatási települési esélyegyenlıségi helyzetelemzése 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a terv településszintő, így a gimnázium is szerepel benne. 
Az nem tudható, hogy végre tudja-e majd hajtani a város ismerve a lehetıségeket és adottságokat. 
Talán lejjebb kellene adni pl. Fügödön nem az angol nyelv oktatása fogja megoldani a problémát. 
Ezen a településrészen a lakosság igénye alapján iskolabıvítésre került sor és most az az elıirányzat, 
hogy a két benti iskolába kell behozni a fügödi gyerekeket. De ezek a tanulók speciális oktatást 
igényelnek, napi életre nevelésükrıl és étkeztetésükrıl is gondoskodni kell. Mindezek ellenére kéri a 
terv elfogadását, hiszen az sok pályázatnak alapfeltétele. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a 
szakbizottság is támogatja a terv elfogadását. Sajnos azt valóban meg lehetett állapítani, hogy a 
budapesti szakértı helyismeret hiányában, távolból adott instrukciói nem alkalmazhatóak. Néhány 
dolgot kiemelne: - a fügödi tagiskolából a gyerekeket be kell hozni a központba 

- nincs a tervben szó tananyagfejlesztésrıl, arra majd most 2008-ban kerül 
sor 

-  települési szegregációról beszél az anyag, holott ilyen a születési arány a 
településrészen 

- a szegregációs választó vonal alapján a szakértı szerint a nem cigány 
tanulók között nincs hátrányos helyzető gyerek – ez nem igaz 

- az eltérı tantervő tanulók a szakértı szerint nincsenek egységesen kezelve- 
ez nem igaz 

- az, hogy a gyerek nincs beiratkozva az óvodába az intézmény hibája- de 
akkor hol van a szülıi felelısség? 

- a hátrány kompenzáció kapcsán felmerül hol a tanulni vágyók 
esélyegyenlısége, miért egyirányú a folyamat? 

A születési adatokat nézve 10 év múlva a szegregált oktatás nem a roma gyerekeket fogja érinteni. 
 
Bratu Ferenc képviselı azt szeretné tudni, miben látja a CKÖ a megoldás kulcsát? 
 
Garami Antal  CKÖ elnök elmondja, hogy sokat beszélgettek már errıl. A cigány gyerekek 
minimum 2 évvel késıbb kerülnek iskolába, mint a nem cigányok. Nem tartják jónak az eltérı 
nevelési igényő osztályba helyezésüket, mert ez már eleve hátrány. A kisebbségi önkormányzat célja 
egy tanoda létrehozása a hátrányos helyzető roma és nem roma gyerekek számára. Az út a cél 
eléréséhez még nem ismert, de kéri a Képviselı-testület és a polgármester úr segítségét a megoldás 
megtalálásában. 
 
Szeles András alpolgármester szerencsésnek tartja, hogy Karsai Attila elnök úr ismertette az anyag 
fı vonalait, melyekbıl nyilvánvalóvá vált az is, hogy az oktatási irányzat nem ad választási 
lehetıséget – a tervet el kell fogadni, mert a pályázatoknál feltétel annak megléte. Ennek tudatában 
kéri a tervezet elfogadását. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 
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Szám:  11/2008. (I.21.) Kt..sz határozat 
Tárgy:   Encs Város közoktatási települési esélyegyenlıségi helyzetelemzése 

 
Encs Város Képviselı-testülete megtárgyalta a város települési esélyegyenlıségi 
helyzetelemzését, azt elfogadja. 

 
Felelıs:   jegyzı 
Határid ı:  2008. január 28., ill. 2008. szeptember 1. 

 
3.10 2008. évi költségvetés elıkészítése 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság álláspontját. 
 
Timár László képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy az önkormányzati 
intézmények a 2008. évi költségvetés elıkészítésének idıszakát élik. Ennek kapcsán valamennyi 
intézmény elkészítette a bevételei és kiadásai terveit. A további munkához a bizottság néhány 
egységes elvet fogalmazott meg a Pénzügyi Irodával egyetértésben. Ezek az alábbiak: 

- 13. havi illetmény 1,5 havi összegben kell tervezni  
- a bérpolitikai intézkedésbıl adódó 5%-os központosított béremelés 

támogatása bevételként szerepeljen valamennyi érintett intézmény 
költségvetésében 

- az energia áremelés 5 %-ban tervezhetı, ez alól kivétel a Sportközpont, a 
Mővelıdési Központ és Könyvtár, valamint a Bem úti iskola épülete, 
amelyeknél a nyílászáró cserék folytán fellépı megtakarítások révén a 
tavalyi szint tervezhetı 

- az élelmiszerutalványok a tavalyi szinten tervezhetıek : 5000 Ft/hó, illetve 
melegétkeztetés esetén 10.000.- Ft/hó 

- az intézmények kiadási szintje nem haladhatja meg a tavalyi elıirányzatot, 
mivel a 2008. évi normatív támogatások összeg sem éri el a tavalyi szintet. 

Felhívja a figyelmet a pontos tervezés fontosságára az intézmények mőködıképességének megırzése 
érdekében. 
Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy a költségvetés részletes tárgyalására a februári ülésen kerül sor. 
 
3.11 Encs város önkormányzat pályázata a Kazinczy Ferenc Általános Iskola és Alapfokú 

Mővészetoktatási Intézmény korszerősítésére 
 
Bratu László polgármester ismerteti a pályázati feltételeket és kéri a testület jóváhagyását. 
Kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja az elıterjesztést. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 
 

Szám:  12/2008. (I.21.) Kt. számú határozat 
Tárgy: Encs Város Önkormányzat pályázata a Kazinczy Ferenc Általános 

Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény korszerősítésére  
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete a 189/2007. (XII.17.) Kt. számú 
határozatával hozzájárult a fenti tárgyú pályázat benyújtásához, és vállalta, hogy a 
szükséges önrészt biztosítja.  
A Képviselı-testület a fenti döntését az alábbiak szerint tölti meg konkrét tartalommal:  
1.) A Képviselı-testület úgy dönt, hogy a projektet 402.047.581 Ft-ból kell 

megvalósítani, melynek forrásai a következık:  



 1

 1.0 ÉMOP 4.3.1. pályázat keretében történı támogatás, melynek összege:    
361.000.000 Ft, 
2.0 az Önkormányzat által biztosított önerı: 41.047.581 Ft. 

 
2.) Elrendeli a testület, hogy a korszerősítésre és bıvítésre kerülı épületeket és a 

beszerzett eszközöket az önkormányzat az iskola mőködésére tartja fenn, 
rendeltetésében és tulajdonviszonyában változás nem történhet a projekt befejezését 
követı 5 éven belül, és azok használatából bármely más szervezetnek jogtalan elınye 
nem származhat.  

 
3.) A testület határoz arról, hogy az ÉMOP 4.3.1. pályázat beadásához szükséges 

fedezeti garanciák megadásához hozzájárul, mely garanciák a következık:  
3.1. Az önkormányzat hozzájárul ahhoz, hogy valamennyi Magyarországon vezetett 

bankszámlája tekintetében azonnali beszedési megbízás érvényesítésének jogára 
felhatalmazza a pályázat közremőködı szervezetét, a pénzforgalomról, a 
pénzforgalmi szolgáltatásokról és az elektronikus fizetési eszközökrıl szóló 
227/2006. (XI.20.) Korm. rendelet 9.§-ában megjelöltek kivételével.  

3.2. Az Önkormányzat jelen határozatban dönt arról, hogy ha a projekt részben vagy 
egészben meghiúsulna, illetve, ha a támogatást szabálytalanul használja fel, 
abban az esetben a támogatást visszafizeti. Egyben tudomásul veszi, hogy ennek 
elmulasztása esetén annak összegére inkasszó nyújtható be a helyi önkormányzat 
költségvetési számlájára.  

 
4.) Az önkormányzat jelen határozatban vállalja, hogy az 1.) 1.1. pontban nevesített 

támogatás elnyerése esetén pályázatot nyújt be a TÁMOP 3.1.4. kiírásra, és 
amennyiben elnyerik ezen támogatást, meg kívánja valósítani az iskolafejlesztéshez 
szorosan kapcsolódó tartalomfejlesztést is.  

 
5.) Az önkormányzat jelen határozatban vállalja, hogy az 1.) 1.1. pontban nevesített 

támogatás elnyerése esetén pályázatot nyújt be a TIOP 1.1.1. kiírásra, és amennyiben 
elnyerik ezen támogatást, meg kívánja valósítani az iskolafejlesztéshez szorosan 
kapcsolódó informatikai eszközbeszerzést is.  

 
Felelıs:  polgármester 
Határid ı: pályázat beadása: 2008. január 28.  

 
 
3.12 Bejelentések 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy az 
abaújdevecseri lakosság megkereste azzal kapcsolatban, hogy a Volán eltörölte az 5.50-es járatot, 
amely a tanulók ( kb. 10 fı) encsi vasútállomásra való bejutásának egyetlen lehetısége volt. A 
lakosság aláírásgyőjtésbe kezdett a járat visszaállításáért, melyet jeleztek Varga János úr felé, aki 
elmondta, hogy gazdasági okokból szüntették meg a járatot. Kérik az önkormányzat közbenjárását is! 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a Volánnal tárgyalásokat fog folytatni, hogy amennyiben 
lehetséges egy kisebb buszt állítson be erre az idıpontra, illetve ennek hiányában meg kell vizsgálni, 
milyen eszköz áll rendelkezésre a probléma megoldására. 
 
Bratu Ferenc képviselı felhívja a figyelmet arra, hogy a vasútállomás 2,9 km-re van a 
településrésztıl és oda kell lejutnia a tanulóknak gyakran óriási csomagokkal felpakolva idıre. 
Abaújdevecserben már nincs iskola, nincs buszközlekedés sem, akkor mi marad? Ha az ovi 30 fı alá 
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csökken akkor az is bezárásra kerül. Hangsúlyozza és megfontolásra ajánlja, hogy nem minden 
döntést kellene a számok tükrében meghozni. 
 
Kovács István képviselı a kábeltévé szolgáltató, a Nivó Satellit Kft. burkolt áremelésére hívja fel a 
figyelmet. 2008. január 1. napjától három díjcsomag került bevezetésre, melyekben a legtöbb 
érdeklıdésre számot tartó csatorna a legdrágább díjcsomagban van. 
Az Abaúj-Hegyközi Kistérség saját hálózatra pályázott és nyert, olcsó szolgáltatást nyújtva a 
lakóiknak. Javasolja egy ad hoc bizottság felállítását Szeles András alpolgármester úr vezetésével a 
lehetıségek feltárására és tárgyalások folytatására. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a szolgáltató természetesen piaci alapon állítja össze a 
csomagokat és határozza meg azok árait. Az Encsi Kistérség 18 települése rendelkezik szélessávú 
internettel, melyhez a további 17 település csatlakozik. Az Abaúj-Hegyközi kistérségben egyáltalán 
nem volt kiépített rendszer, ezért pályázhatott. Sajnos erre az Encsi Kistérség esetében nincs mód. 
 
Sohajda István képviselı felhívja a figyelmet arra, hogy több csatorna nem jön be az ígértek közül. 
Véleménye szerint hiányzik a szolgáltató üzleti tisztessége. 
 
Bratu László polgármester javasolja tárgyalások kezdeményezését Szmik Béla úrral a Kft. 
ügyvezetıjével, de kiemeli, hogy a szolgáltató közvetlenül a magánszemélyekkel áll kapcsolatban, 
így az önkormányzatnak nincs releváns beleszólása abba. 
 
Szeles András alpolgármester elmondja, hogy szívesen segít ezen régi probléma megoldásában, 
melyet át kell érezni és megoldására valamint tenni kell. Javasolja, hogy a szakbizottsággal karöltve 
kerüljön sor egyeztetésre a Kft. vezetıivel, de nem legyenek senkinek illúziói az eredményeket 
illetıen. 
 
Bratu László polgármester felkéri jegyzı urat, hogy gondoskodjon a jövı hétre egy egyeztetı 
tárgyalás összehívásáról. 
 
Bolobás Péter képviselı elmondja, hogy mivel a DigiTV nem sugározza az Encsi Tv adásait, annak 
elterjedése nem érdeke az önkormányzatnak sem. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke az iránt érdeklıdik, hogy 
van-e elırelépés az abaújdevecseri buszmegálló áthelyezése ügyében? 
 
Szarka Zsolt Mőszaki Irodavezetı tájékoztatja a jelenlévıket, hogy sajnos elıre lépés nincs. Két 
megoldási lehetıség körvonalazódott ki: vagy a Profi és a Napóra közé kerülhet áthelyezésre a 
buszmegálló, vagy a jelenlegi helyén kell az árok burkolását elvégezni és korlátot emelni, amelynek 
révén az út szélérıl beljebb kerülhetne a buszöböl. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy mindkét megoldás óriási költséggel jár, így javasolja 
annak elıkészítését a februári képviselı-testületi ülésre a költségvetés tárgyalásával egyidejőleg. 
 
Bratu Ferenc képviselı rámutat arra, hogy a jelenlegi helyen meglehetısen közel van a MOL kúthoz 
és kéri, hogy a lehetıségekhez mérten legyen fedett. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy utóbbi probléma rövid idın belül orvosolható lenne, mert 
az önkormányzat rendelkezésére áll egy fedett buszváró, de már a végleges helyére kellene 
kihelyezni. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke az iránt érdeklıdik, 
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hogy az intézményeknél korábban tevékenykedı rendszergazda ügyében mi a helyzet? 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a rendszergazda személye nem változott, a 
munkáltatójánál kell jelezni ha gond van a munkájával, illetve annak gyakoriságával. 
 
Kovács István encsi lakos arra szeretne a képviselı-testülettıl magyarázatot kapni, hogy miért 
Encsen a legdrágább az ivóvíz? Miért kellett a Borsodvíz Rt-be belépni a lakosság felhatalmazása 
nélkül, hiszen a települések önerıbıl építették ki rendszerüket? A kisebb települések esetében a 
fogyasztás kicsi és a távolság nagy, így sok a szolgáltatás költsége. De ezt miért kellene a  nagy 
fogyasztású városnak megfizetnie? 
Annak idején a sok Tsz is mind nyereséges volt, de mikor összeolvasztották ıket veszteségesek 
lettek. 
Véleménye szerint csak az egy hálózaton lévı településeknek kellene társulniuk az ellátásra és nem 
Miskolcról kellene irányítani a szolgáltatást. Úgy véli nem tanácsadókra van szükség. Pl. Szikszó 
miért nem állt be a sorba, miért kedvezıbb ott a vízdíj, mint Encsen?  
Egy Encsi Vízmő Társulás megalakítása lenne a megoldás!  
Azt is szeretné tudni, hogy az Rt. hol adózik? 
Elmondja, hogy Abaújdevecserben az İ munkássága idején fúrtak egy 1000 méter mély kutat, amely 
a vízhozama alapján pozitív kút volt. A fúrás helye azért esett oda, hogy gravitációs úton lehessen a 
vízmennyiségét felhasználni. Akkor azonban a fıgeológussal dr. Menyhért Béla szóba sem állt. 
Kéri a tisztelt képviselı-testületet adjon választ az észrevételeire. 
 
Bratu László polgármester kéri a Mőszaki Iroda utánajárást a Kút tekintetében. Köszöni az 
elhangzott javaslatokat. 
 
Bratu Ferenc képviselı tudni szeretné, hogy mikor fúrták azt a kutat? 
 
Kovács István elmondja, hogy ez a várossá avatás elıtt történt 1983-ban. Társadalmi munkában 
fúrták a kutat Békéscsaba helyett Encsen, hogy a Sportcsarnok építéséhez legyen melegvíz. 
 
Kovács Sándor Tőzoltóparancsnok nem érti miért nem került a testület elé elıterjesztésre a 
Tőzoltóság Alapító Okiratának módosítása, melynek tervezetét İ átküldte jegyzı úr részére. Mivel 
azonban annak Kincstár részére történı megküldésének határideje január 31. napja, kéri a módosítás 
elfogadását. 
 
Bratu László polgármester felkéri parancsnok urat, hogy ismertesse a módosítás mikéntjét. 
 
Kovács Sándor Tőzoltóparancsnok elmondja, hogy az Alapító Okirat 1-6.) pontja változatlan marad. 
A 7.) pont a törzsszám: 548960. A 8.) pont az államháztartási szakágazati besorolási szám: 842520. 
A 9.) pont a régi 7. pont. A 10.) pont a régi 8. pont. A 11.) pont a régi 9. pont az alábbi 
módosításokkal: 3. bek. ( tőzoltó berendezés javítása SZJ 28.24.92.0 ) törlendı 
     4. bek. Tőzvédelmi, biztonságtechnikai ellenırzés, vizsgálat SZJ 74.30.15.0 
A 12.) pont a régi 10. pont. A 13.) pont a régi 11. pont.  
 
Bratu László polgármester kéri a módosítások elfogadását. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 
 

Szám:  13/2008. (I.21.) Kt..sz határozat 
Tárgy:  Encs Város Hivatásos Önkormányzati Tőzoltóság Alapító Okiratának  

   módosítása 
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Encs Város Képviselı-testülete megtárgyalta az Encs Város Hivatásos Önkormányzati 
Tőzoltóság Alapító Okiratának módosítására tett javaslatot és azt elfogadja. 

 
Felelıs:   jegyzı 
Határid ı:  2008. január 31. 

 
 
Több tárgy nem lévén a polgármester az ülést berekeszti és zárt ülés tartását rendeli el.  
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 

Bratu László        dr. Halász Ferenc 
 polgármester                   jegyzı 

 
 
 
 
  

            Szeles András                          Sohajda István 
   hitelesítı                   hitelesítı 


